
4
دوشنبه 21 آبان 1403   9 جمادی الاول 1446    ش�ماره 3127
M o n 1 1 N o v . 2 0 2 4 8 p a g e 

آغاز شانزدهمین جشنواره ملی فراگیری 
نخستین واژه"آب"

قریشی – تجارت:  مدیر روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب 
استان قزوین با اعلام این خبر گفت: پس از اجرای موفق پانزده 
دوره از جش��نواره ملی فراگیری نخس��تین واژه"آب"، در سطح 
مدارس ابتدایی دوره اول، امس��ال نیز برای ش��انزدهمین سال 
متوالی این جشنواره در سطح استان قزوین اجرا می گردد. سید 
محمد حس��ین ابوترابی هدف از برگزاری این جش��نواره ملی را 
آگاهی بخش��ی به کودکان در خصوص اهمیت و ارزش آب و 
همچنین آموزش روش های درس��ت مصرف آن عنوان نمود. 
وی با اشاره به این نکته که دانش آموزان خواندن و نوشتن را 
با کلمه "آب" آغاز می کنند افزود: آبان ماه هر سال همزمان با 
فراگیری  نوشتن و خواندن کلمه )آب(، دانش آموزان با برنامه 
های آموزشی مفرح و متناسب با سن خود می آموزند که قدردان 
قطره قطره های آب باشند و سفیران آبفا در انتقال این پیام مهم 
به خانواده ها باش��ند.وی در پایان پیش��اپیش از همکاری های 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان وهمچنین آموزش و 
پرورش استان قزوین در راستای برگزاری پر شکوه این جشنواره 
تقدیر نموده و زمان تقریبی اختتامیه جش��نواره با حضور دس��ت 

اندرکاران را دی ماه سال جاری عنوان کرد .

نصب و راه اندازی پکیج تولید نیتروژن با 
فناوری PSA در پالایشگاه گاز ایلام 

رئیس مهندس��ی عمومی و اجرای طرح های ش��رکت پالایش 
گاز ای��لام از نص��ب و راه اندازی پکیج تولید نیتروژن با خلوص 
۹۹ درصد در تعمیرات اساسی امسال در این پالایشگاه خبر داد.

یوسف عزتی با اعلام این خبر اظهار داشت: تولید گاز نیتروژن 
مورد نیاز واحدهای فرایندی با خلوص بالا و با فناوری فرایند 
جذب س��طحی ) PSA ( در این پکیج که توس��ط یک ش��رکت 
دانش بنیان داخلی طراحی و ساخته شده، انجام می گردد.وی 
با اش��اره به اینکه فرایند جداس��ازی نیتروژن از مخلوط هوا در 
این پکیج، تحت فشار و براساس مشخصات مولکولی و تفاوت 
در میزان جذب بر روی یک جاذب در فناوری PSA انجام می 
ش��ود، افزود: تجهیزات نصب ش��ده در این پکیج شامل خشک 
کننده های هوا، ژنراتور یا مولد گاز نیتروژن، پکیج سرماس��از، 
فیلتره��ای ورودی و خروج��ی و مخزن ذخیره نیتروژن تولیدی 
بوده است.رئیس مهندسی عمومی و اجرای طرح های شرکت 
پالای��ش گاز ای��لام تصری��ح کرد: این پکیج ب��ا ظرفیت ۴۰۰ 
اس��تاندارد متر مکعب در س��اعت در مدت 8 ماه و با اس��تفاده از 
توان شرکت های داخلی و صرف هزینه ۵۰ میلیارد ریال ساخته 
شده است.عزتی گفت: تا قبل از این تنها روش تولید نیتروژن 
در پالایشگاه با روش غشایی بود که از طریق یک پکیج شامل 
۴۴ عدد ممبران ساخت خارج از کشور انجام می گردید که به 
دلیل تحریم های خارجی تامین به موقع این ممبران ها معمولًا 
با محدودیت مواجه و بهره برداری از این پکیچ دچار مشکلاتی 
ب��ود ک��ه با تمهید س��اخت پکیج جدید عم��لًا تولید نیتروژن به 
سطح پایداری رسیده است.وی اظهار داشت: پکیج جدید تولید 
نیتروژن نس��بت به پکیج قبلی ضمن س��هولت نگهداشت و در 
دسترس بودن قطعات در داخل کشور، دارای مزایایی همچون 
امکان اندازه گیری آنلاین عملکرد پیوس��ته بدون اختلال در 
فرایند تولید نیتروژن، قابلیت اطمینان بالا و فناوری پیشرفته، 

طول عمر بالا و راه اندازی سریع و آسان است.

تحرک بیشتر برای توسعه اهواز
وضعی��ت در آم��دی مناط��ق هش��تگانه ش��هرداری اه��واز با 
 حض��ور امین��ی ش��هردار اه��واز، معاونی��ن و مدی��ران مناطق

 برگزار گردید.
ش��هردار اهواز در این جلس��ه با بیان اهمیت تامین مالی پروژه 
های عمرانی خدماتی، ترافیکی و فرهنگی ش��هر خاطر نش��ان 
کرد: هیچ گونه خللی در توس��عه ش��هر اهواز پذیرفتنی نیس��ت.

وی اف��زود: مناط��ق هش��تگانه و معاونت مال��ی اقتصادی باید 
تمهی��دات لازم جه��ت اصلاح نظام پرداخت حقوق کارگران و 
کارکنان شهرداری را در موعد مقرر اتخاذ نمایند.امینی استفاده 
از ظرفیته��ای بخ��ش خصوص��ی و انبوه س��ازان را یکی از راه 
های اصلی در آمد زایی در ش��هر اهواز دانس��ت و اظهار کرد: 
مردمی سازی و مردم محوری باید اساس کار در شهرداریاهواز 

قرار گیرد.
ش��هردار اهواز بالفعل کردن ظرفیت های بالقوه در س��طح شهر 
را محرك توسعه دانست و گفت: کشف نقاط درآمدزا در سطح 

شهر ماموریت همه مدیران شهرداری است.

 افزایش ۲۷ درصدی ظرفیت
 تولید برق در اردبیل

استاندار اردبیل گفت: در سه سال گذشته ظرفیت تولید برق در 
استان اردبیل بیش از ۲7 درصد افزایش یافته است.سید حامد 
عاملی در آئین افتتاح پس��ت ۶۳ کیلووات مشگین ش��هر، اظهار 
کرد: بیش از این به دلیل نارسایی در تأمین برق برای تحویل 
زمین به سرمایه گذاران با مشکل مواجه بودیم و در شهرك های 
صنعتی اصلًا برقی برای تحویل به س��رمایه گذاران نداش��تیم.
وی با اشاره به اینکه در مشگین شهر نیز شهرك های صنعتی 
بزرگ با مش��کل برق مواجه بودند، تصریح کرد: در شهرس��تان 
پارس آباد ناترازی برق به شدت ما را رنج می داد و در شهرستان 

خلخال نیز از نظر تأمین برق با مشکل مواجه بودیم.

اخبار کوتاه

شهرستان 

گام مهم در بهبود زیرساخت های منطقه حصارک پایینتجلیل شهردار شاهرود از پرستاران و مدافعان سلامت
عرب عامری – تجارت: به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل ش��هرداری 
شاهرود؛ بمناسبت میلاد حضرت زینب)س( و گرامیداشت مقام پرستار، مهندس 
احمدی شهردار شاهرود، رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر با جامعه پرستاری 
این ش��هر دیدار و از زحمات آنان قدردانی کردند.در این دیدار مهندس احمدی 
ضمن تبریک ولادت حضرت زینب )س( و فرارسیدن روز پرستار با گرامیداشت 
یاد و خاطره شهدای مدافع سلامت، اظهار کرد: ولادت حضرت زینب )س( و روز 
پرستار فرصت مناسبی است تا آن گونه  که شایسته است از زحمات کادر درمان و 

به ویژه پرستاران عزیزمان قدردانی کنیم.وی اظهار کرد: نام گذاری روز ولادت حضرت زینب )س( به نام پرستاران 
عزیز، نش��ان از اهمیت و جایگاه والای آن است.ش��هردار ش��اهرود با بیان اینکه فعالیت پرس��تاران و کادر درمان با 
خستگی و آسیب های جسمی و روحی همراه است اما آنها در راه خدمت به بیمان از هیچ تلاشی دریغ نمی کنند 
افزود: خدمات شبانه روزی پرستاران در ایام سخت به ویژه دوران کرونا برای سال ها در اذهان مردم باقی خواهد 
ماند.مهندش احمدی با تاکید بر اینکه پرستاری با عشق، فداکاری و ایثارگری تلفیق شده است خاطرنشان کرد: 

تنها کسانی که عاشق خدمت کردن به مردم باشند می توانند در این حرفه مقدس دوام بیاورند. 

تجارت – بهارستان – علی کیوانی ، عملیات بزرگ روکش آسفالت خیابان شهید 
رجایی در منطقه شهری حصارك پایین از روز پنجشنبه ۱7 آبان ماه آغاز و همچنان 
نیز با قوت ادامه دارد. این پروژه که یکی از مهم ترین و پرانتظارترین پروژه های 
عمرانی در این منطقه محسوب می شود، با هدف بهبود چشمگیر وضعیت تردد 
و رفع مشکلات زیرساختی، در حال اجرا است.با اجرای ۱۰.۰۰۰ مترمربع روکش 
آس��فالت در طول خیابان ش��هید رجایی، به زودی ش��اهد تحولی بزرگ در شرایط 
عبور و مرور و ارتقای کیفیت زندگی ش��هری خواهیم بود. این پروژه نه تنها در 

تس��هیل ترافیک بلکه در ایجاد فضای ش��هری امن تر و منظم تر برای س��اکنان و رانندگان منطقه نقش بس��زایی 
ایفا خواهد کرد.محمدرضا باباحس��ینی ش��هردار نسیم ش��هر در این خصوص با تأکید بر اهمیت این پروژه در ارتقاء 
زیرساخت های شهری اظهار داشت: »ادامه عملیات روکش آسفالت خیابان شهید رجایی یکی از گام های کلیدی 
در راستای تحقق مطالبات دیرینه شهروندان و بهبود وضعیت ترافیکی این منطقه است. این پروژه پس از سال ها 
انتظار، به مرحله اجرایی رس��یده و با بهره برداری از آن، ش��اهد تحولی چش��مگیر در ش��رایط خیابان ها و تسهیل در 

عبور و مرور خواهیم بود که امیدواریم موجبات رضایت مندی شهروندان را در پی داشته باشد.

فعالیت بیش از صد شرکت بسته بسته بندی و فرآوری خرما در استان بوشهر
 رئیس س��ازمان جهاد کش��اورزی اس��تان بوش��هر اظهار داش��ت: صد و یازده واحد 
صنایع بسته بندی و فرآوری خرما در استان فعالیت دارد.به گزارش روابط عمومی 
س��ازمان جهاد کش��اورزی استان بوشهر، مرتضی بحرانی گفت: صنایع بسته بندی 
اس��تان بوش��هر با ظرفیت اس��می ۱۳8هزار تن موجب اشتغال مستقیم ۳هزار نفر را 
فراهم کرده اس��ت.وی با بیان اینکه 87 واحد س��ردخانه با قابلیت ذخیره 7۹هزار 
تن خرما در استان وجود دارد افزود: توسعه ظرفیت سردخانه ها در سال های اخیر 

امکان ذخیره محصول خرما در اس��تان را فراهم کرده اس��ت. رئیس س��ازمان جهاد 
کشاورزی استان بوشهر تصریح کرد: از مزایای نگهداری خرما در سردخانه نسبت 
به روش های سنتی می توان از حفظ کیفیت خرما در طولانی مدت، کمک به ایجاد 
توازن عرضه و تقاضای محصول اش��اره نمود. بحرانی به فرصت های پیش روی 
صنعت بس��ته بندی خرما در اس��تان اش��اره کرد و گفت: با بهبود کیفیت بسته بندی، 
می توانیم به بازارهای جدید و سودآورتر دست یابیم.وی با اشاره به اینکه بسته بندی 

مناس��ب می تواند قیمت نهایی محصول را به طور قابل توجهی افزایش دهد ادامه 
داد: این صنعت می تواند به رش��د صنایع مرتبط مانند تولید مواد بس��ته بندی کمک 
و فرصت های شغلی جدیدی در مناطق تولیدکننده خرما ایجاد کند.رئیس سازمان 
جهاد کشاورزی استان بوشهر خاطرنشان کرد: صنایع بسته بندی خرما نقشی حیاتی 
در زنجیره ارزش این محصول استراتژیک داشته و امکان تولید محصولات جدید 

و متنوع را بر پایه خرما افزایش می دهند.

مع��اون امور جوانان هلال احمر آذربایجان ش��رقی با 
اش��اره به هفتادوهفتمین س��الگرد تاس��یس سازمان 
جوان��ان ه��لال احمر از عبور رک��ورد ۱۰۰ هزار عضو 
جوان هلال احمر در استان خبر داد. بابک محمدزاده 
در جشن گرامیداشت هفتادوهفتمین سالگرد تأسیس 
س��ازمان جوانان هلال احمر که در شهرس��تان میانه 
و ب��ا حض��ور نماین��ده، امام جمعه و فرمان��دار میانه و 
قائم مقام هلال احمر اس��تان برگزار ش��د، گفت: این 
سازمان، قدیمی ترین و از بزرگترین شبکه های جوانان 
در کش��ور اس��ت که افراد ۴ الی ۳۵ س��ال را با هدف 
توانمندس��ازی، خودش��کوفایی اوقات فراغت و آماده 
سازی برای فعالیت های بشردوستانه داوطلبانه، جذب 
و در گروه های مختلف سنی و تخصصی سازماندهی 
می کند.محم��دزاده علمداری ب��ا اعلام افزایش قابل 
توج��ه کم��ی و کیفی برنامه ها و فعالیت های این حوزه 
طی یکس��ال گذش��ته، گفت: ارتقا س��طح انگیزشی و 

توانمندس��ازی جوان��ان در قال��ب برنامه ه��ای متعدد 
اردویی و آموزش��ی و گس��ترش س��طح فعالیت ها به 
تمام نقاط اس��تان از جمله فعالیت های ش��اخص این 
معاونت در یکس��ال گذش��ته بوده است.وی افزود: در 
این راستا این معاونت با برگزاری برنامه های متعدد در 
حوزه های مختلف بویژه اجرای طرح تابس��تانی شوق 
رویش، همچون س��نوات قبل توانس��ت دستگاه برتر 
در زمینه اوقات فراغت در اغلب شهرس��تان ها باش��د و 
همچنین موفق به کسب رتبه عالی کشوری در حوزه 
عملکردی در نیمه دوم س��ال ۱۴۰۲ ش��د.محمدزاده 
علم��داری ب��ا بیان اینکه با تلاش و برنامه ریزی ویژه 
طی س��ه س��ال اخیر، اعضای س��ازمان جوانان هلال 
احمر در اس��تان آذربایجان ش��رقی همزمان با سالگرد 
تأسیس سازمان جوانان طی هفته جاری از رکورد ۱۰۰ 
هزار، عبور کرد، افزود: افراد جذب شده در هسته های 
س��اختاری مختلف سازمان جوانان شامل کانون های 
غنچه های هلال، دانش آموزی آزاد جوانان خواهران 
و برادران، دانش��جویی، طلاب و روس��تایی و در قالب 
تیم های تخصصی مختلف همچون س��حر )س��فیران 
حمایت ه��ای روانی اجتماعی(، دادرس )دانش آموزان 
آماده در روزهای س��خت(، یاس )یاران آس��یب ستیز( 
و … به صورت حرفه ای و ش��بکه مند، به همنوعان، 
آسیب دیدگان و آحاد مختلف جامعه خدمات داوطلبانه 

می دهند. 

 مدی��رکل راه و شهرس��ازی اس��تان هم��دان خبر داد: 
۵۱۵ مت��ر مرب��ع از اراضی دولتی با کاربری مس��کونی 
به ارزش تقریبی77 میلیارد ریال که در ش��هر همدان 
تصرف شده بود توسط یگان حفاظت از اراضی دولتی 
مسکن و شهرسازی خلع ید و به بیت المال بازگردانده 
شد.مجید صالحی امیر در گفت وگویی اظهار کرد: این 
اداره کل با آموزش یگان حفاظت اراضی تمام سعی و 
اهتمام خود را در راس��تای جلوگیری از تصرف اراضی 
دولتی در مرحله اولیه به کار بس��ته تا اجازه داده نش��ود 
س��اخت و س��از و مستحدثات صورت گیرد چرا که این 
ام��ر از طرف��ی موجب تجری متصرفین و مهم تر از آن 
تضییع اموال عمومی خواهد شد.وی افزود: شهروندان 
هر گونه تعرض و تصرف به اراضی ملی را با اس��تفاده 
از س��امانه تلفن��ی ۱۶۵۶ ب��ه ی��گان حفاظت از اراضی 
اداره کل راه و شهرسازی استان اطلاع دهند.مدیرکل 
راه و شهرس��ازی اس��تان همدان در بخش دیگری از 
س��خنانش گفت: بازس��ازی و نوسازی ۱۴ هزار و ۴۹۲ 
واحد مس��کونی ش��هری بر اساس مصوبه وزارت راه و 
شهرسازی به این استان ابلاغ شده است که تاکنون ۹ 
هزار و ۴۳۳ واحد با نام نویسی در سامانه این طرح، پروانه 
ساخت بازسازی و نوسازی گرفته اند.وی افزود: پس از 
ابلاغ س��ند بازآفرینی شهری در سال ۱۳۹۳، محدوده 
بازآفرینی تعداد ۹ شهر استان تصویب شد و در ۱۴۰۲ 
همه ۳۲ ش��هر استان، دارای نقشه محدوده بازآفرینی 

شدند.وی اظهار کرد: پنج هزار و ۵۱8 هکتار محدوده 
بازآفرینی ش��هری اس��تان همدان اس��ت که با اجرای 
برنامه ها، س��ال به س��ال شاهد کم شدن این محدوده 
هس��تیم.صالحی امیر ابراز امیدواری کرد: نوس��ازی و 
بازسازی واحدهای مسکونی در بافت فرسوده شهری 
که با اجرای بندهای ۱۹ گانه تشویقی که شورای عالی 
شهرسازی و معماری ابلاغ شده در استان همدان به ۱۵ 
هزار واحد برسد.وی با اشاره به تخفیف ۵۰ درصدی و 
کاهش زمان صدور پروانه ساخت واحدهای محدوده 
بازآفرینی شهری ،گفت: بندهای تشویقی ۱۹ گانه باید 
به اطلاع مردم برسد تا شاهد افزایش ساخت و ساز در 
بافت های فرسوده باشیم..وی تاکید کرد: ورود بانک ها 
و واگذاری تس��هیلات از محل تبصره ۱8 بس��یار مهم 
است اما تنها ۱۵۳ فقره تسهیلات سال گذشته توسط 
بانک مس��کن در اس��تان به متقاضیان واگذار شده که 

بسیار کم است.

رفع تصرف 515 متر مربع از اراضی دولتی با کاربری مسکونی عبور از رکورد 100 هزار عضو جوان هلال احمر در آذربایجان شرقی

گیلان -فرحی؛ مدیرعامل منطقه آزاد انزلی با بیان اینکه در 
س��ال گذش��ته، حجم صادرات از این منطقه حدود ۱۵ میلیون 
یورو بود، گفت: در 7 ماهه نخست سال جاری میزان صادرات 
به ۱8 میلیون یورو رسید که رشد قابل توجهی را نشان می دهد.
به گزارش مدیریت روابط عمومی و امور  بین الملل س��ازمان 
منطقه آزاد انزلی، محمدس��جاد س��یاهکارزاده در گفت و گو با 
خبرنگاران اظهار داشت: از ابتدای سال تاکنون، کل صادرات 
منطقه آزاد ۲۳۰۰ هکتاری انزلی، حدود ۱8 میلیون یورو بوده 
اس��ت. این صادرات ش��امل محصولات تولیدی این منطقه 
می ش��ود و با توس��عه ای که به تازگی انجام ش��ده، امیدواریم 
ب��ا برنامه ریزی ه��ای صورت گرفته این رقم در آینده افزایش 
یابد.وی با بیان اینکه در س��ال گذش��ته، حجم صادرات از این 
منطقه حدود ۱۵ میلیون یورو بود، گفت: در 7 ماهه نخس��ت 
سال جاری میزان صادرات به ۱8 میلیون یورو رسید که رشد 
قابل توجهی را نش��ان می دهد. این افزایش به دلیل تولیدات 
منطقه، بازاریابی های انجام شده و توجه بیشتر به بندر کاسپین 
به دست آمده است.سیاهکارزاده در ادامه افزود: بندر کاسپین 
به دلیل ویژگی های خاص خود، از جمله عمق آبخور مناسب 
)درفت آبی(، در بنادر شمالی شرایط ویژه ای دارد و به عنوان 
بندری از نس��ل جدید ش��ناخته می شود. پسکرانه این بندر به 
حوزه های صنعتی متصل است و این صنایع می توانند به  راحتی 
محصولات خود را صادر کنند. وی یکی دیگر از اتفاقات مهم 
امس��ال را اتصال راه آهن سراس��ری به بندر کاسپین برشمرد 
و تصریح کرد: خوش��بختانه با پیوس��تن مجموعه وزارت راه 
و شهرس��ازی به این طرح، در خردادماه امس��ال این اتصال، 
برقرار شد که بلافاصله بعد از افتتاح، بهره برداری نیز آغاز شد. 

طول کل ریل داخل بندر کاس��پین حدود ۶8۲ متر اس��ت و در 
حال حاضر روزانه در این مسیر تخلیه و بارگیری محصولات 
صادرات��ی و ترانزیتی انجام می ش��ود.مدیرعامل منطقه آزاد 
انزلی از صادرات حدود ۱۵ هزار تن س��یمان از این مس��یر به 
روسیه و کشورهای اوراسیا خبر داد و گفت: حدود ۱۵ هزار تن 
اوره نیز از این مس��یر صادر ش��ده که ۱۰ هزار تن آن از مس��یر 
جاده ای و ۵ هزار تن آن از مسیر ریلی بوده است. امسال برنامه 
داریم که طول خط راه آهن را به میزان ۵۰۰ متر دیگر افزایش 
دهیم و با این توسعه، طول خط به بیش از یک کیلومتر می رسد. 
در برنام��ه نهای��ی و ایده آل، بندر کاس��پین حدود ۱۴ کیلومتر 

خط ریلی خواهد داشت که هم اسکله های ریلی و هم انبارها 
را پوش��ش خواهد داد.سیاهکارزاده در خصوص فرصت های 
جدید س��رمایه گذاری در منطقه آزاد انزلی نیز اظهار داش��ت: 
در خص��وص فرصت های س��رمایه گذاری، ابتکاری توس��ط 
دبیرخان��ه مناط��ق آزاد ص��ورت گرفته ک��ه منطقه آزاد انزلی 
نیز در این زمینه پیش��گام بوده اس��ت. ما در مرحله ای ۱۰۰ 
فرصت س��رمایه گذاری به ارزش ۲۰ هزار میلیارد تومان و در 
مرحله ای دیگر، در نمایشگاه کیش اینوکس قبلی، حدود ۳۵ 
بس��ته س��رمایه گذاری معرفی کردیم. وی در رابطه با تفاوت 
بسته های سرمایه گذاری با فرصت های سرمایه گذاری گفت: 

در بس��ته ها، مطالعات امکان  س��نجی انجام شده، مجوزهای 
سرمایه گذاری و حتی مجوزهای اولیه صادر شده و تنها کافی 
است که سرمایه گذار شرایط احراز را داشته باشد تا بتواند پس 
از ط��ی مراح��ل قانون��ی، پروژه را آغاز کند. بنابراین تا پیش از 
نمایشگاه کیش اینوکس، ۱۳۵ بسته سرمایه گذاری به ارزش 
۳۰ هزار میلیارد تومان رونمایی شده بود.  سیاهکارزاده در ادامه 
افزود: در نمایش��گاه کیش اینوکس هم با رویکرد فناورانه و 
توجه به توسعه اقتصاد دانش بنیان، ۲۰ فرصت سرمایه گذاری 
جدید به مناسبت بیستمین سال تأسیس سازمان منطقه آزاد 
انزلی، رونمایی شده است. هم اکنون در مجموع ۱۵۵ فرصت 
سرمایه گذاری شامل این ۲۰ فرصت اخیر به ارزش ۱۰ هزار 
میلیارد تومان وجود دارد که ارزش کل سرمایه گذاری داخلی 
و خارج��ی در حوزه ه��ای مختلف به ۴۰ ه��زار میلیارد تومان 
می رس��د.مدیرعامل منطقه آزاد انزلی در خصوص تسهیلات 
برای سرمایه گذاران خارجی در این منطقه  گفت: مناطق آزاد 
از منظر سرمایه گذاری ویژگی های استثنایی و خاصی نسبت 
ب��ه س��رزمین اصل��ی دارند که این مزای��ا در همه مناطق آزاد 
وجود دارد. به عنوان مثال، س��رمایه گذاران خارجی می توانند 
با صددرصد مالکیت خودشان، شرکت تأسیس کنند و فعالیت 
کنن��د، ب��دون نی��از به ویزا در مناط��ق آزاد رفت وآمد کنند و از 
معافیت های مالیاتی و گمرکی بهره مند ش��وند. سیاهکارزاده 
با اش��اره به تش��کیل کمیته ای برای س��رمایه گذاری و کمیته 
رفع موانع سرمایه گذاری در منطقه آزاد انزلی گفت: هدف از 
تش��کیل کمیته س��رمایه گذاری این است که سرمایه گذار در 
س��ازمان، س��رگردان نش��ود و به محض درخواست، شرایط و 

مدارك خود را به بخش اقتصادی ارایه دهد.

گفتگوی مدیرعامل منطقه آزاد انزلی با اصحاب رسانه ؛

از صادرات ۱۸ میلیون یورویی تا رونمایی از ۲۰ بسته سرمایه گذاری

بزرگراه شمالی با بودجه شهرداری کرج ساخته شده است 
 نشس��ت خبری اعضای ش��ورای اسلامی دوره ششم شهر کرج با 
اصحاب رس��انه برگزار و نمایندگان مردم کرج در پارلمان ش��هری 
پاسخگوی سوالات خبرنگاران استان بودند. رئیس کمیسیون عمران 
و حمل و نقل شورای اسلامی شهر کرج در این نشست ضمن قدردانی 
از زحمات اهالی رسانه در انعکاس اخبر مدیریت شهری کرج گفت: 
دولت در پروژه بزرگراه شمالی به تعهدات خود عمل نکرده و بیشتر 
این پروژه با بودجه ش��هر کرج س��اخته ش��ده است. مجتبی حاجی 
قاسمی با بیان اینکه پل فردیس به نوعی محل گذر ترافیک ملی 
اس��ت و ش��اید کمتر جایی در کش��ور مانند این پل وجود داشته باشد 
اما وضعیت ترافیکی این محدوده نامناسب است،افزود:حدود ۱۲۰ 
متر از محورمرکزی اتوبان تحویل راهداری البرز ش��ده و این اداره 
کل متولی آن است اما شهرداری کرج در سال های مختلف در آنجا 

هزینه کرده است. وی با اشاره به اینکه بخشی از 
ترافیک محدوده پل فردیس زمانی رخ می دهد 
که متروی تهران توقف می کند و با جمعیت 
چند هزار نفری مسافران پیاده شده مواجه می 
شویم،ادامه داد:ایستگاه متروی شهید سلطانی 
تا قبل از آغاز فعالیت شورای ششم کاملا خاکی 
بود اما اکنون تکمیل شده و به مرحله صددرصد 

رسیده و سایر مراحل آن نیز در حال انجام است و قطعا تا پایان دوره 
ششم شورای شهر کرج مسافرگیری از ایستگاه شهید سلطانی تا 
۴۵ متری گلشهر انجام خواهد شد. حاجی قاسمی با بیان اینکه یک 
همکاری مشترك بین مدیریت شهری و اداره کل راهداری و حمل و 
نقل جاده ای استان البرز در هفته گذشته نهایی و مقرر شده این اداره 

کل ۵۰ میلیارد تومان اعتبار در این زمینه هزینه 
کند ،گفت: ما هم چند اصلاح هندسی انجام 
خواهیم داد تا زمانی که متروی شهید سلطانی 
به بهره برداری می رسد، بتوان به عنوان یک 
راهکار از آن اس��تفاده کند. رئیس کمیسیون 
عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر کرج 
اظهار کرد:طی قراردادی که با یک ش��رکت 
منعقد ش��د،مقرر گردید این ش��رکت به صورت انحصاری تراکنش 
های بلیت تحت عنوان »البرز کارت« را در دست گیرد و از محل 
تراکنش ها و اتوبوس ها و ایستگاه های آنها ناوگان اتوبوسرانی را 
توس��عه داده و س��الانه تعداد خاصی اتوبوس خریداری کند و سهم 
خود را از تراکنش های بلیط ها بردارد اما این اتفاق محقق نشده و 

شهرداری برای شرکت مذکور اجراییه گرفته است. حاجی قاسمی 
افزود: این مسئله سال ها لاینحل باقی مانده و پیگیری نشده بود 
که بنده بارها در صحن شورای شهر در مورد آن تذکر دادم و شورای 
ششم شهر کرج آن را تعیین تکلیف و برطرف خواهد کرد. ضمن اینکه 
موضوع پرداخت الکترونیک را نیز در برنامه و دستورکار داریم که تا 
پایان سال جاری آن را به نتیجه برسانیم. وی گفت: در کمیسیون 
عمران شورا به این نتیجه رسیدیم که تا پایان دوره فعالیت شورای 
ششم، ایستگاه متروی شهید سلطانی تا ۴۵ متری گلشهر را با دو 
رام قطار بدون دپو با سرفاصله ۲۵ تا ۳۵ دقیقه وارد فاز بهره برداری 
تجاری کنیم. ضمن اینکه به صورت همزمان پیگیری های لازم 
در مورد دپو و رام قطار نیز صورت می گیرد اما این امر مانع از بهره 

برداری تجاری نمی شود. 


